
Pagina 1 
 

Beantwoording van diverse vragen in de rondvraag van de vergadering van de commissie 

Fysiek Domein op 29 november 2023 en de raadsvergadering op 14 december 2023 over 

bomenkap HOV en de kap van een wilg op het Ellertsveld, gesteld door de fractie van 

Dorpsbelangen Huizen. 

 

Vragen uit de commissie Fysiek Domein van 29 november 2023 

 

Vraag 1: Waarom weet de wethouder de precieze aantallen wel van het groen, maar 

weet hij niet de structurele kosten?  

 

Vraag 2: Wat zijn de plant- en structurele onderhoudskosten van het groen 

langs de Oost-West As?  

 

Beide vragen zijn eerder gesteld in de commissievergadering van 18 oktober 2023 en deze 

zijn tijdens de vergadering mondeling door het college beantwoordt. Een transscriptie van de 

uitgesproken tekst is opgenomen in de beantwoording van overige vragen, welke de raad 

heeft ontvangen in de raadsinformatie 47.1 dd. 21 november 2023. In de beantwoording is 

door de portefeuillehouder aangegeven dat de exacte kosten voor de aanleg van het groen 

nog bekend moeten worden; enerzijds omdat er nog geen definitief ontwerp (DO) is, 

anderzijds omdat voor de realisatie nog moet worden aanbesteed. De geraamde bedragen 

zijn opgenomen in de documenten waarover de raad bij de vaststelling van het Integraal 

Inpassingsplan heeft besloten. Over de contractconstructie en het proces om te komen tot 

een definitief ontwerp bent u op andere momenten geïnformeerd; de definitieve inrichting en 

bijbehorende aantallen kunnen in dit proces nog wijzigen. In afwachting hiervan kan ook nog 

geen bedrag aan de plant- en structurele onderhoudskosten van het groen worden 

gekoppeld.  

 

 

Vragen gesteld tijdens de raadsvergadering van 14 december 2023 

 

Vraag 1:  Komt het aantal theoretisch gekapte bomen van 356 overeen met het aantal gekapte 
bomen in de praktijk, Is dit in de praktijk gecontroleerd en op welke wijze is dit gecontroleerd. 
 

Het werkelijk aantal gekapte bomen bedraagt 356, dit komt overeen met het aantal bomen waarvoor 

een vergunning is aangevraagd. Overigens waren van dit aantal 222 kapvergunningplichtig. Het 

werkelijk aantal gekapte bomen is door de projectorganisatie in het veld nageteld. 

 

Vraag 2: Kan het college de plek van de 5 herplante bomen aan ons aanwijzen. 
 

Naar aanleiding van vragen in de raadsvergadering van 25 mei 2023 hebben we u geïnformeerd over 

de bomen die in het bomendepot zijn opgeslagen. In de beantwoording is opgenomen: ‘Van de 85 te 
verplanten bomen zijn 5 bomen gelijk naar hun nieuwe groeiplaats gebracht. Na langdurige regen en 
daardoor instabiele bodem is één daarvan omgevallen en alsnog gesneuveld.’ 
 
De betreffende bomen hebben hun nieuwe plek gekregen aan de Aristoteleslaan, tegenover de 
parkeerplaats bij de atletiekbaan. Zie bijgevoegde kaart voor de locatie.   
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Vraag 3: Heeft het college voor het verlies van deze 64 bomen een herplantplicht. 
Gaat het college deze 64 verloren bomen herplanten. 
 
De kapvergunning is aangevraagd en verleend op basis van de APV gemeente Huizen; de Verordening 
Fysieke Leefomgeving (vastgesteld door de raad op 27 oktober 2022) was op dit moment nog niet 
van toepassing. Er geldt daarom geen formele herplantplicht, om de eenvoudige reden dat deze in de 
APV niet was opgenomen. Dat neemt niet weg dat het college het wel belangrijk vindt dat zoveel 
mogelijk bomen worden gecompenseerd, daarom is dit ook onderdeel van de aangevraagde 
vergunning.  
 
Voor het tweede deel van de vraag verwijzen we naar de beantwoording op uw schriftelijke vragen 
van 30 augustus 2023 (collegebeantwoording 26 september 2023), waarin onder andere het 
volgende is opgenomen: 
 
Het college geeft uitvoering aan het door de raad vastgestelde Integraal inpassingsplan Oost-west as 
(raadsvergadering 22 april 2021). Met het vaststellen van het Integraal inpassingsplan, de 
bijbehorende ontwerpverantwoording en het groenplan is het voorlopig ontwerp door de raad 
vastgesteld. Tijdens de beraadslagingen voorafgaand aan- en bij de besluitvorming over het Integraal 
inpassingsplan is door de raad uitvoerig gesproken over het kappen van de bomen en het biodiverser 
c.q. groener maken van de Oost-west as. Hierbij heeft u onder andere het verhogen van de ruimtelijke 
kwaliteit, het doorbreken van de monocultuur en verminderen van de plaagdruk, het verbeteren van 
de biodiversiteit en klimaatadaptieve maatregelen als doel gesteld. Het kappen van een deel van de 
bestaande bomen, de aanplant van nieuwe (andere soorten) bomen en het creëren van 
onderbegroeiing zijn maatregelen die in het vastgestelde groenplan staan beschreven. Hiermee heeft 



Pagina 3 
 

de raad gekozen voor een kwaliteitsslag op het gebied van natuur en klimaatadaptatie: een 
gevarieerder groenbeeld en meer diversiteit in bomen en beplanting.  
 
Voor zover het terugplaatsen van bomen past binnen het doorbreken van de monocultuur willen wij 
uiteraard een maximaal aantal bomen herplanten, maar uiteindelijk is de mate waarin de door de 
raad vastgestelde doelen gerealiseerd worden maatgevend.  We realiseren ons dat de langere 
doorlooptijd van het project een ongunstige invloed op de kwaliteit van bomen in depot heeft, 
waardoor het uiteindelijk te (her)plaatsen aantal nog niet definitief kan worden aangegeven.  
 
 
 
Vraag 4 met betrekking tot de kap van een wilg op het Ellertsveld 
Kan het college deze ongelijkheid verklaren. 
Gaat het college de gekapte wilg herplanten en de dwangsom en schadevergoeding uit eigen zak 
betalen. 
  

De vraag is gebaseerd op een verkeerde veronderstelling. Voor de kap van de betreffende wilg is de 
benodigde kapvergunning verleend en worden er juist meer bomen teruggeplant dan beleidsmatig 
en juridisch vereist. Ook voor het gehele plan geldt dat er in overleg met de Klankbordgroep een 
groenontwerp is gemaakt waarbij bestaande bomen zoveel mogelijk zijn behouden danwel 
verplaatst. Per saldo komen er meer bomen dan er vooraf stonden. 



Goedemorgen Jan, 
 
De wethouder heeft op de eerste drie vragen gesteld door Dorpsbelangen Huizen in de raad geen 
mondeling antwoord gegeven, hij kon er niets mee dan had ik ze vooraf schriftelijk moeten stellen. 
Vandaar dat wij de vragen als nog op papier hebben gezet voor een schriftelijk antwoord. Die wij dan 
ook schriftelijk wensen te ontvangen. 
De vraag over de aanplant en structurele onderhoudskosten van het groen langs de Oost- West as is 
gesteld in de rondvraag van de uitloop avond commissie Fysiek Domein van 4 december jl. toen was 
de wethouder ziek.   
Toegezegd is door wethouder Rebel in de commissie dat de vragen over de aanplant en structurele 
onderhoudskosten gesteld aan wethouder Boom schriftelijk zouden worden beantwoord.  
De laatste vraag gesteld in de raad mag dan volgens de voorzitter geen betrekking hebben op de HOV 
maar heeft wel alles te maken, zoals ook de bomen kap t.b.v de HOV, met het kappen van 
gemeentelijke bomen. 
Dorpsbelangen Huizen verwacht dan ook dat de betreffende schriftelijke vragen worden door 
gestuurd aan het college en dat de vragen zoals aangegeven en toegezegd schriftelijk door het 
college voor de eerst volgende vergadering van Fysiek Domein schriftelijk worden beantwoord. 
 
Met vriendelijke groet, 
Dorpsbelangen Huizen  
 
Gerard Horst 
 
---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
----Oorspronkelijk bericht----- 
Van: Gerard Horst  
Verzonden: donderdag 4 januari 2024 12:07 
Aan: Veenstra, Jan <j.veenstra@huizen.nl> 
Onderwerp: Bomenkap project Oost-West as 
 
Goedemorgen Jan, 
 
Allereerst de beste wensen voor 2024 
 
Hierbij de schriftelijke vragen aan het college zoals deze ook mondeling zijn gesteld in de commissie 
Fysiek domein van 29 november en in de raad van 14 december jl. 
 
Er zijn 356 gemeentelijke bomen gekapt t.b.v de HOV Vraag aan het college: 
Komt het aantal theoretisch gekapte bomen van 356 overeen met het aantal gekapte bomen in de 
praktijk, Is dit in de praktijk gecontroleerd en op welke wijze is dit gecontroleerd. 
 
Er zouden 104 gemeentelijke bomen worden herplant. 
 In de praktijk zijn dat er 85 geworden. ( 19 bomen minder)  Hiervan zijn er 80 bomen geplaatst in de 
bomen opslag en 5 bomen zijn er herplant op de definitieve plek. 
Vraag aan het college: 
Kan het college de plek van de 5 herplante bomen aan ons aanwijzen. 
 
Bij dit alles is er een verlies van 64 gemeentelijke bomen. 
Wat ook een verlies aan 2 TON  CO2 compensatie betekent. 
Vraag aan het college: 
Heeft het college voor het verlies van deze 64 bomen een herplantplicht. 
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Gaat het college deze 64 verloren bomen herplanten. 
 
Het college heeft aangegeven het verlies van de 64 bomen te compenseren met het planten van 
10.547 heesters, 9.149 haagplanten, 10.936 vaste planten, 23.846 m2 zode matten en 3.612 m2 gras. 
Bijvoorbeeld: 9.149 haagplanten betekent 2 kilometer aan hagen knippen. 
Omdat er voor structurele kosten in de begroting geen ruimte meer is en de raad over de 
onderhoudsbegroting gaat. 
Wil Dorpsbelangen Huizen van het college weten: 
Het aanplanten en de structurele onderhoudskosten van het genoemde groen langs de nieuw in te 
richten Oost- Westas. 
 
In het kader van het kappen van gemeentelijke bomen het beleid van het college naar inwoners toe 
het volgende: 
Op de Antilope heeft een inwoner een gemeentelijke boom gekapt zonder kap vergunning, wat 
natuurlijk niet mag. 
Deze burger kreeg een herplantplicht opgelegd met last onder dwangsom en opleggen schade 
vergoeding wegens vernieling gemeentelijk eigendom. 
Hoogte dwangsom € 2.500,-    Schade vergoeding € 11.100,-  Herplanten boom. 
Dit terwijl het college zichzelf heeft toegestaan op het Ellertsveld een gemeentelijke wilg te kappen 
zonder kapvergunning. 
Vraag aan het college: 
Kan het college deze ongelijkheid verklaren. 
Gaat het college de gekapte wilg herplanten en de dwangsom en schadevergoeding uit eigen zak 
betalen. 
 
Graag antwoord voor de eerst volgende commissie Fysiek Domein  
 
Met vriendelijke groet, 
Dorpsbelangen Huizen  
 
Gerard Horst 
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